

關於延遲中武傳承2022國際網絡大賽比賽日期的通告

各參賽團體、參賽選手：

鑒於當前香港疫情的嚴峻態勢，根據香港政府最新的防疫措施安排，近期不宜組織人員聚集的活動。為此，中武傳承2022國際網絡大賽的香港裁判團成員不能線下集合開展賽事評分。

為達到更好的評分質量，大賽組委會決定延遲大賽比賽日期至5月22日，其他參賽內容不變，具體詳見《大賽章程》。對此給大家造成的不便深感抱歉！

中武傳承2022國際網絡大賽組委會

2022年2月22日

特別提醒：參賽者須於5月7日或之前遞交完整報名表、相關資料、報名費用及遞交參賽影片視頻。

Announcement on Postponing the Competition Date of 2022 International Online Wushu Competition

Dear all participating teams and athletes,

In view of the seriousness of the current Covid-19 situation in Hong Kong and in accordance with the latest Pandemic prevention measures of the Hong Kong Government, it is not advisable to organize activities for gathering of people in the near future.

To this end, the members of the Hong Kong judging group of the Traditional Chinese Kung Fu Inheritance - 2022 International Online Wushu Tournament, cannot assemble offline to carry out the scoring of the event.

In order to achieve better scoring quality, the competition organizing committee decided to postpone the competition date to **22 May 2022**. All other details of the competition will remain unchanged. We apologize for any inconvenience caused to you.

Organising Committee of the 2022 International Online Wushu Tournament

22nd February, 2022

Special Reminder:

Participants are required to submit their completed entry form, relevant materials, registration fees and entry videos on or before **7 May 2022**.